

Articles of Association Raysut Cement Company (SAOG)

Preamble

This company was constituted in accordance with the provisions of laws and legislations regulating the constitution of commercial companies and the provisions of this articles of association. Since the Commercial Companies Law issued by Royal Decree No. 18/2019 stipulated cancelation of Commercial Companies Law No. 4/74, and obligated the existing joint stock companies to amend their articles of association in accordance with its provisions.

30th June 2020, The Extraordinary General Meeting was held on and decided to amend the articles of association of the company as the following:

Name of The Company

Article (1): the name of the company is Raysut Cement Company (SAOG), it is an Omani joint stock company herein referred to as "the Company".

Headquarter

Article (2): the company's headquarter and its legal domicile is in Salalah, Dhofar Governorate - Sultanate of Oman. The Board of Directors may set up branches, agencies or representation offices in all parts of the Sultanate of Oman or abroad.

Duration of the Company

Article (3): the duration of the company is unlimited started from the date of the commercial registration.

Objects of The Company

Article (4): the objectives of the company are to establish, own and operate factories to produce cement in the Sultanate of Oman, as well as to produce any other byproducts in which cement is used. In order to achieve the main purposes, the company has the right to

do the following objects:

- 1. Buying, owning and renting the necessary lands to achieve the company's goals and setting up and establishing warehouses and buildings on them and disposing of them according to the legal aspects of disposal provided that they are authorized to do so in accordance with the law in force in the Sultanate.
- Purchasing, importing, owning, renting and operating equipment, machines, tools necessary to carry out the company's work.
- 3. Establishing, owning and renting warehouses to store cement and its derivatives and equipping them with all necessary equipment, machines, levers and carries required, whether in the company's center or anywhere else in the Sultanate.
- Contracting and making any other arrangements with the competent authorities of the government of the Sultanate of Oman, companies, public and private institutions and

النظام الأساسى لشركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع)

تأسست هذه الشركة وفقأ لأحكام القوانين والتشريعات المنظمة لتأسيس الشركات التجارية وأحكام هذا النظام الأساسي، ولما كان قانون الشركات التجارية الصادر بموجب المرسوم السلطاني رقم 2019/18 قد نص على الغاء قانون الشركات التجارية رقم 74/4، وأوجب على شركات المساهمة القانمة العمل على تعديل أنظمتها الأساسية بما يتوافق مع أحكامه

فقد انعقدت الجمعية العامة غير العادية للشركة بتاريخ 30 يونيو 2020م وقررت الموافقة على تعديل النظام الأساسي للشركة، وذلك على النَّحو الآتي:

المادة (1): اسم الشركة هو شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع)، وهي شركة مساهمة عمانية عامة يشار إليها فيما بعد بـ "الشركة".

المركز الرئيسي المركز الرئيسي المركز الرئيسي المركز الرئيسي المادة (2): مركز الشركة الرئيسي ومقرها القانوني في مدينة صلالة بمحافظة ظفار سلطنة عُمان، ويجوز لمجلس الإدارة أن ينشئ لها فروعاً أو توكيلات أو مكاتب تمثيل في داخل السلطنة وخارجها.

المادة (3): مدة الشركة غير محدودة بدءاً من قيدها في السجل التجاري. أغراض الشركة

المادة (4): تتمثل الأغراض التي تأسست من أجلها الشركة في إنشاء وامتلاك وتشغيل مصانع ومعامل الإنتاج الأسمنت في سلطنة عمان، وكذلك إنتاج أية منتجات فرعية أخرى يستخدم فيها الأسمنت.

وللشركة في سبيل تحقيق أغراضها الحق في القيام بالأنشطة الآتية:

- شراء وامتلاك واستنجار الأراضي اللازمة لتحقيق أغراض الشركة وإقامة المنشآت والمستودعات والأبنية عليها والتصرف فيها بمقتضى أوجه التصرف القانونية شرط أن يؤذن لها بذلك طبقاً للقوانين السارية بالسلطنة.
- شراء واستيراد وامتلاك واستنجار وتشغيل المعدات والآلات والأدوات والتجهيزات اللازمة للقيام بأعمال الشركة.
- إنشاء وامتلاك واستنجار المخازن والمستودعات لتخزين الأسمنت ومشتقاته وتجهيزها بجميع المعدات والألات والروافع والناقلات اللازمة لها سواء في مركز
- الشركة أو في أي مكان آخر في السلطنة. التعاقد وإجراء أية ترتيبات أخرى مع الجهات المختصة بحكومة سلطنة عُمان والشركات والمؤسسات العامة والخاصة والأفراد سواء كان ذلك داخل الشركة أو خارجها للقيام أو المساعدة في القيام أو في إدارة كل أو بعض نشاطات الشركة ومشاريعها والتعاقد مع الخبراء والفنيين واستخدام الموظفين والعمال.

وعلى وجه العموم للشركة أن تقوم بجميع الأعمال اللازمة لتحقيق أغراضها المرتبطة بها والمكملة لها، ولا يحد من أنشطة الشركة إلا ما تمنعه القوانين السارية والمعمول بها في السلطنة أو ينص عليه في نظامها الأساسي أو تقرره جمعيتها العامة.

١١، الرمز البريدي ٢١١،صلالة - سلطنة عمان ، هاتف: ٢٣٢٢٠٦١٦ ٥٩٨٠ . فلكس : ٩٦٨٣٣١٩٢٣٠.

P.Box1020, Code 211, Salalah - Sultanate of Oman Tel.: 00968 23220616, Fax: 00968 2321923001

البريد الإلكتروني Email:raycemco@omantel.net.om

C.R.2015781 :AST Logal Advisor Comments



individuals, whether inside or outside the Sultanate to carry out or assist in undertaking or managing all or some of the company's activities and projects and contracting with experts and technicians and employing employees and workers.

In general, the company may perform all the necessary activities to achieve its related and complementary objectives. There is no limit on the company's objectives except what is prohibited by law in force in the Sultanate or what is stipulated in this articles of association or decided by its general assembly.

Issued Capital of The Company

Article (5): the company's authorized capital is OMR 21,000,000 (twenty one million Omani Riyals), and its issued capital is OMR 20,000,000 (twenty million Omani Riyals) divided into 200,000,000 shares (two hundred million shares).

The Board of Directors Members Number

Article (6): the company is managed by a Board of Directors consisting of (9) members, elected by the Ordinary General Meeting in accordance with the rules and procedures issued by the Capital Market Authority.

Financial Year

Article (7): the financial year of the company shall commence from the 1st January and end on 31st December of every year.

Final Provisions

Article (8): the provisions of Commercial Companies Law No. 18/2019 and the provisions of the Capital Market Law No. 80/98 and any regulations and instructions issued for their execution and the relevant legislations regulating the company's activities are applied in respect of no special text has been stipulated in this Articles of Association.

SIGNED BY:

(1) Ahmed Yousuf Alawi Al Ibrahim,

Chairman

(2) Abdul Hafidh Salim Ahmed Al Barami,

Vice Chairman

(3) Tawfiq Abdul Rahman Al Bashir, Legal Advisor |

The state of the s

رأس المال المرخص به والمصدر

المادة (5): يكون رأس مال الشركة المرخص به هو 21,000,000 ريال عماني (إحدى وعشرون مليون ريال عماني)، و يكون رأس المال المصدر 20,000,000 ريال عماني (عشرون مليون ريال عماني)، مقسم إلى 200,000,000 سهم (منتي مليون سهم).

عدد أعضاء مجلس الإدارة

المادة (6): يتولى إدارة الشركة مجلس إدارة مؤلف من (9) أعضاء تنتخبهم الجمعية العامة العادية وفقاً للقواعد والإجراءات الصادرة من الهينة.

السنة المالية

المادة (7): تبدأ السنة المالية للشركة في 1 يناير وتنتهي في 31 ديسمبر من كل عام. أحكام ختامية

المادة (8): تطبق أحكام قانون الشركات التجارية رقم 2019/18 وأحكام قانون سوق رأس المال رقم 98/80 واللوائح والتعليمات الصادرة تنفيذاً لهما والتشريعات ذات العلاقة المنظمة لأنشطة الشركة في كل ما لم يرد بشأنه نص خاص في هذا النظام.



تم التوقيع بواسطة:

(١) أحمد بن يوسف بن علوي آل إبراهيم رنيس مجلس الإدارة

CHIM7

(۲) عبدالحافظ بن سالم بن أحمد البرعمي
نائب رئيس مجلس الإدارة

Legal Advisor O

(٣) توفيق بن عبدالرحمن البشير الهستشار القاتوني مراكم